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1. Zahájení ............................................................................................................................ 3 

2. Určení zapisovatele .......................................................................................................... 3 

3. Zvolení ověřovatelů ......................................................................................................... 3 
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6. Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení ............ Chyba! Záložka není definována. 
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Přítomni: Jiří Vodička, Filip Kaštánek, Hana Lukešová, Tomáš Jurajda, Jan Čech, Zdeněk Moureček, 

Miloslav Kliment, Martin Homola 

Omluveni: 1 - Lenka Jelenová 

 

1. Zahájení 

Starosta Filip Kaštánek přivítal přítomné občany a zastupitele. Konstatoval, že je přítomna 

nadpoloviční většina zastupitelů, tudíž je zastupitelstvo usnášeníschopné. Zasedání zastupitelstva bylo 

řádně svoláno a vyhlášeno. 

 
 

2. Určení zapisovatele 

Starosta Filip Kaštánek určil zapisovatelku paní Kateřinu Nožinovou. 

 

3. Zvolení ověřovatelů 

Na ověřovatele byli navrženi zastupitelé Zdeněk Moureček a Miloslav Kliment. 

 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

 

4. Schválení programu a přidání bodů k projednání 

Body k projednání přidané po vyvěšení programu. 

§ 94 

(1) Právo předkládat návrhy k zařazení na pořad jednání připravovaného zasedání zastupitelstva 

obce mají jeho členové, rada obce a výbory. 

(2) O zařazení návrhů přednesených v průběhu zasedání zastupitelstva obce na program jeho 

jednání rozhodne zastupitelstvo obce. 

Návrh usnesení č. 89 z 24-10-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň souhlasí se zařazením a projednáním témat: 

10. Zavedení systému evidence odpadů ISNO v Městysi Liteň 

11. Schválení nabídky na činnost BOZP na stavbě školy 
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HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 88 z 24-10-2019 bylo schváleno. 

 

5. Schválení zápisu č. 9 

Schválení zápisu veřejného zasední zastupitelstva č. 99 

 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

 

6. Zpráva o činnosti, plnění přijatých usnesení 

 Zpráva o činnosti nebude na tomto mimořádném veřejném zasedání projednávána. 

 

7. Schválení výběru zhotovitele rekonstrukce budovy C ZŠ - tělocvična 

Městys Liteň vyhlásil dne 28.8.2019 Výzvu k podání nabídek na zakázku „Přestavba učiliště v Litni na 

základní školu – část C) - stavba tělocvičen“. ML dostal 1 nabídku. Tato nabídka dvojnásobně přesáhla 

očekávanou rozpočtovanou cenu (místo 27mio 52 mio Kč). Proto ML zrušil dne 8.10.2019 zadávací 

řízení podle § 127 zákona 134/2016 Sb. - Důvod zrušení zadávacího řízení: 

Odst. 2d) v průběhu zadávacího řízení se vyskytly důvody hodné zvláštního zřetele, včetně důvodů 

ekonomických, pro které nelze po zadavateli požadovat, aby v zadávacím řízení pokračoval, bez ohledu 

na to, zda tyto důvody zadavatel způsobil či nikoliv 

a Odst. 2h) je v zadávacím řízení jediný účastník zadávacího řízení; tento důvod zrušení může 

zadavatel použít pouze do doby odeslání oznámení o výběru dodavatele 

Jako pokračování ve výběru zhotovitele zákon umožňuje vyhlásit podle § 24 zákona 134/2016 Sb. 

podlimitní veřejná zakázka na stavební práce dle §26 zákona Jednací řízení bez uveřejnění ( dále 

JŘBÚ ) dle § 63 zákona 134/2016 Sb. 

§ 63 Obecné podmínky použití 

(1) Zadavatel může použít jednací řízení bez uveřejnění, pokud podstatně nezměnil zadávací podmínky 

oproti předchozímu otevřenému řízení, v němž 

b) podané nabídky nesplňovaly požadavky zadavatele na předmět veřejné zakázky 

 

Dne 22.10.2019 ve 14:00 proběhlo otevírání obálek. ML obdržel celkem 3 nabídky: 

Č.2     SPORTOVNÍ PODLAHY ZLÍN, s.r.o., Mostní 5552, 760 01 Zlín, IČ: 25560191  

31.481.456,31 Kč 
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Č.3     DEREZA, s.r.o., Libocká 685/43d, 162 00 Praha 6, IČ: 48036315 

31.653.854,82 Kč 

Č.1     Spektra, spol. s r.o., V Hlinkách 1548, 266 01 Beroun, IČ: 18598897 

35.088.534,-   Kč 

 

V celkové ceně na obě tělocvičny je nejnižší nabídka levnější o 8 mio korun. Toto snížení ceny se 

podařilo dosáhnout vyjednáváním v jednacím řízením a aktivním vyhledáváním účastníků řízení.  

 

Komise doporučuje podmíněně vybrat jako vítěznou nabídku nabídku společnosti SPORTOVNÍ 

PODLAHY ZLÍN, s.r.o., Mostní 5552, 760 01 Zlín, IČ: 25560191 s nabídkovou cenou 31.481.456,31 

Kč bez DPH a to za podmínky, že splnila všechny zadávací podmínky. V případě nesplnění podmínek 

zadání, přichází na řadu vždy další nabídka v pořadí. 

 

Finanční dopad na rozpočet: rozpočet má vyčleněné finance na přípravu a realizaci stavby 

  

Návrh usnesení č. 1 z 24-10-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s doporučením komise a schvaluje pořadí soutěže „Přestavba učiliště v Litni na 

základní školu – část C) - stavba tělocvičen“ v pořadí: 

1. Č.2     SPORTOVNÍ PODLAHY ZLÍN, s.r.o., Mostní 5552, 760 01 Zlín, 

IČ:25560191 ..... 31.481.456,31 Kč 

2. Č.3     DEREZA, s.r.o., Libocká 685/43d, 162 00 Praha 6, IČ: 48036315 

31.653.854,82 Kč 
3. Č.1     Spektra, spol. s r.o., V Hlinkách 1548, 266 01 Beroun, IČ: 18598897 

35.088.534,-  Kč 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem smlouvy o dílo s vítěznou společností, pokud tato 

společnost splnila všechny zadávací podmínky. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 89 z 24-10-2019 bylo schváleno. 

 

8. Schválení návrhu společných zařízení KoPÚ 

V průběhu let se pozemky mezi vlastníky prodávají, pronajímají nebo dědí a v důsledku takového 

dlouhodobého užívání se může stát, že pozemky nejsou vhodně uspořádané, nejsou jasné hranice mezi 

nimi a k některým pozemkům může také chybět přístupová cesta nebo na sebe pozemky jednoho 

majitele nenavazují a jsou rozdělené na menší vzdálené plochy. 

Proto existují pozemkové úpravy jako komplexní proces, během kterého se ve veřejném zájmu 

upravuje uspořádání pozemků různých vlastníků tak, aby se utvořily vhodné podmínky pro 
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hospodaření vlastníků půdy. Pozemkové úpravy by ale měly směřovat také k zajištění lepších 

podmínek pro ochranu životního prostředí, zemědělského půdního fondu, nebo pro zlepšení ekologické 

stability krajiny. 

V této fázi projednávání předkládá zpracovatel KoPÚ (společnost Azimut, zpracovává pro Pozemkový 

úřad) ke schválení tzv. Návrh společných zařízení. Těmito zařízeními jsou zejména cesty v katastru. 

Návrh obsahuje obnovení starých zaniklých cest, ale tvoří i nové cesty a pracuje s těmi stávajícími. 

Cesty by měly umožnit dostupnost všech pozemků v katastru. Stát, obec, ale i další složky státu a 

organizace dávají k dispozici svoje pozemky pro uskutečnění směny. 

Městysi Litni v tomto konkrétním případě připadnou všechny pozemky nacházející se pod cestami. Za 

to poskytne všechny svoje pozemky (pole, louky, lesy). 

Účastníky (§ 5 zákona) řízení o pozemkových úpravách jsou 

o vlastníci pozemků, které jsou dotčeny řešením v pozemkových úpravách a fyzické a právnické 

osoby, jejichž vlastnická nebo jiná věcná práva k pozemkům mohou být řešením pozemkových 

úprav přímo dotčena; za takové osoby se nepovažují vlastníci, pro jejichž  pozemky se v 

pozemkových úpravách pouze obnovuje soubor geodetických informací, 

o stavebník, je-li provedení pozemkových úprav vyvoláno v důsledku stavební činnosti, 

o obce, v jejichž územním obvodu jsou pozemky zahrnuté do obvodu pozemkových úprav; 

účastníky mohou být i obce, s jejichž územním obvodem sousedí pozemky zahrnuté do obvodu 

pozemkových úprav. 

 

Vlastníci pozemků řešených v pozemkových úpravách si zvolí na dobu provádění pozemkových úprav 

sbor zástupců (dále jen "sbor"), který zastupuje vlastníky, popřípadě jedná za vlastníky na základě a v 

rozsahu jejich zplnomocnění. 

Sbor se volí po zahájení řízení o pozemkových úpravách na úvodním jednání. 

Pro účely volby sboru připadá spoluvlastníkům jen 1 hlas. Sbor je zvolen nadpoloviční většinou 

přítomných vlastníků. Při jednoduchých pozemkových úpravách lze od volby sboru upustit. Nepodaří-

li se sbor při komplexních pozemkových úpravách ani opakovaně zvolit a trvá-li potřeba těchto úprav, 

lze od volby sboru upustit. 

Pozemkový úřad rozhodne o schválení návrhu pozemkových úprav tehdy, pokud s ním souhlasí 

vlastníci alespoň 60% výměry půdy pozemků, které jsou řešeny v pozemkových úpravách. Váha 

hlasu podílového spoluvlastníka odpovídá jeho podílu na celkové výměře pozemků. Rozhodnutí o 

schválení návrhu pozemkový úřad oznamuje veřejnou vyhláškou a doručí všem známým účastníkům. 

o Nově navrhované pozemky jsou v přiměřené výměře, pokud rozdíl výměry původních a 

navrhovaných pozemků nepřesahuje 10 % výměry původních pozemků. 

o Nově navrhované pozemky jsou v přiměřené vzdálenosti, pokud rozdíl ve vzdálenosti 

původních a navrhovaných pozemků není vyšší nebo nižší než 20 %. 

o Snížení nebo zvýšení ceny, výměry a vzdálenosti nově navrhovaných pozemků oproti původním 

pozemkům nad rámec stanovených kritérií přiměřenosti lze provést jen se souhlasem vlastníka. 

 

Zastupitelstvo obce bylo seznámeno zpracovatelskou firmou Azimut CZ, s.r.o. s Plánem společných 

zařízení akce komplexní pozemková úprava v k.ú. Běleč u Litně část k.ú. Svinaře. 
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Návrh usnesení č. 2 z 24-10-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. bere na vědomí a seznámilo se s návrhem Plánu společných zařízení na akci Komplexní 

pozemková úprava v k.ú. Běleč u Litně a části k.ú. Svinaře. 

2. nesouhlasí s navrženým Plánem společných zařízení na akci Komplexní pozemková úprava v k.ú. 

Běleč u Litně a části k.ú. Svinaře. 

3. má obecnou výhradu a nesouhlasí s povrchy plánovaných cest, povrchy jsou nevyhovující a 

nerespektují skutečné vytížení a využití, nepřijatelné jsou především povrchy zemní a travní, návrh 

obsahuje poměrně málo protierozních opatření a to jak proti vodní, tak větrné erozi, chybí úplně 

opatření směřující k lepšímu hospodaření s vodou a to v podobě revitalizací vodních toků, tak 

obnově zaniklých rybníků, malé je množství zeleně vysazené do krajiny ať už jako solitéry nebo 

liniové aleje či remízky. 

4. požaduje změny v návrhu Plánu společných zařízení a má zejména tyto výhrady: 

a. cesta DC107A a DC107B je nepochopitelně přerušena a rozdelena na úsek A a B. V 

katastrálních mapách je cesta v bělečském katastru a je vedena mimo intravilán místní části 

Běleč 

 cestu několikrát ročně opravujeme a zavážíme štěrkem, odstraňujeme výtluky, proto 

požadujeme asfaltový kryt. 

 pravidelně opakující se opravy jsou finančně nákladné, proto považujeme navržené řešení 

za neefektivní 

 v oblasti je na polní cestu značný provoz, na němž se podílí zemědělské stroje, motorová 

vozidla, cyklisté a chodci 

b. cesta DC105 není ve zprávě řešena, žádáme o řešení 

 cesta je zatěžována automobilovým provozem k nemovitostem na hranici katastru 

 přídavně ji zatěžují zemědělské stroje dojíždějící na pole za těmito nemovitostmi (z druhé 

strany fakticky není přístup, de jure je zde od Litně jen pěšina, místu se říká v pěšinkách) 

 dochází zde pravidelně ke střetům mezi majiteli nemovitostí a majiteli polí a k zatarasování 

cesty 

 majitelům nemovitostí vadi destrukce cesty těžkou zemědělskou technikou 

 pravidelně opakující se opravy jsou finančně nákladné, proto považujeme navržené řešení 

za neefektivní 

 požadujeme štěrkové lože a asfaltový kryt. 

c. cesta DC115B – velmi důležité 

 vzhledem k její blízkosti k nové cestě DC100A-R a DC-100B si myslíme, že by bylo 

vhodnější posunout tuto cestu z jejího historického koridoru blíže k Bělči na hranici 

intravilánu nebo vyčlenit zde pozemek pro takovou cestu 

 takto umístěna najde rozhodne větší využití, protože na okraji intravilánu úplně chybí 

přístupy k některým pozemkům a tím vzniká tlak na zabírání jiné zemědělské půdy pro 

stavění 

 když pozemky cestou 115B zpřístupníme, zabráníme zabíraní dalších polí pro zástavbu 

 navrhujeme spojit cesty DC115B a DC115A vnitřkem odtěženého prostoru pískovny 
tak, aby cesta poklesla o cca 2 výškové metry a prošla pískovnou 
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 vznikne tim opěrný val pro odtěženou stěnu a zabráníme dalším sesuvům a odkrajování polí 

nahoře nad jámou 

d. cesta DC110 – stálý zdroj problémů a střetu mezi zemědělci a obyvateli 

 navrhujeme řešit úplně stejně jako VC12A-R 

 zatížena těžkou zemědělskou technikou a vyplavuje se odtud bláto a ornice 

e. DC116-R - navrhujeme změnit na štěrkový kufr, mlatovou nebo asfaltovou cestu 

 zdůvodnění - ne VC12B-R, ale DC116-R je hlavní komunikace pro pěší při docházení na 

zastávku ČD Zadní Třebaň, mj. tudy vede zelená turistická značka 

 alej doporučujeme doplnit na osázení hrany příkopu / průlehu 0-280 metrů z důvodu 

ochrany proti destrukci hrany orbou – každý rok mizí další část meze a někde chybí 

úplně a cesta je zanášena splavenou ornicí z polí 

 aleje nejen zde působí proti větrné erozi, která je v bělečském katastru značná 

f. VC12-R 

 alej - doplnění na hranu příkopu, stejně jako u DC116-R 

g. DC107 A-R 

 navrhujeme přemostění M3 zaměnit za brod z hrubých kamenných bloků a postavit jen 

úzkou lávku pro pěší. Brod může působit jako přirozené omezení průjezdu + nižší náklady 

h. VC10-R 

 navrhujeme doplnit alejí na horní hraně meze, k zamezení orby na hraně meze a sesypávání 

zeminy do cesty. 

 jak navržená alej, tak alej zahrnutá do plánu u vodárny zapadá do plánování výsadby stromů 

městyse Liteň 

i. DC109-R 

 není řešena - navrhujeme asfalt z důvodu vytížení automobilovou dopravou 

j. Chybí nám v návrhu ochrana břehů Bělečského potoka  

 navrhujeme uvedení alespoň ochranného pásma od hrany koryta, případně alej v místech, 

která dosud nejsou porostlá 

 navrhujeme prohloubení koryta Bělečského potoka od vjezdu do servisního areálu golfu 

(S11) směrem proti proudu. Koryto je zde příliš mělké a propustky pod silnicí a vjezdem 

jsou zanešené ornicí. 

5. Zastupitelstvo městyse Liteň prohlašuje, že Městys Liteň je připraven buď sám nebo ve spolupráci 

s AOPK k nákupu pozemků potřebných k účinným opatřením tak, jak je popisuje zákon a tak, aby 

opatření skutečně pomohla krajině a sloužila ku prospěchu všem zúčastněným stranám. 

6. se domnívá, že návrh je příliš jednostranný a neřeší úplné potřeby městyse Liteň a jeho obyvatel, 

ale jen velmi úzké skupiny (v řádech jednotek osob) obyvatel, a proto nechce zastupitelstvo 

věnovat veškeré pozemky městyse jen této úzké skupince osob a má záměr na širší využití 

pozemků pro spojení jednotlivých místních částí cestami bez běžného automobilového provozu, 

které budou využitelné také jako cesty pro pěší a cyklostezky pro bezpečný pohyb dětí do/ze školy 

a celé veřejnosti umožnit snadný a bezpečný pohyb mimo silnice bez rizika zašpinění bot a 

oblečení. 

7. a dále má tyto výhrady: 

Protierozní úpravy: 

- podle výkresu ... PSZ G3 je 16+t/ha za rok erozní smyv ve 4 lokalitách. V roce 2019 došlo opět 

ke spláchnutí půdy v lokalitě "V doubcích" na cestu do Vatin. ORG1 mluví o zatravnění / 
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zasakovacím pásu / zalesnění, stabilizaci dráhy soustr. povrchového odtoku. Smyv do štěrkové 

cesty ve Vatinách znamená její opakované, trvalé, nevratné poškození. Je třeba změnit povrch 

cesty, jak bylo výše zmíněno, na asfalt v celé délce, protože změna plodiny ORG1 není 

garantována, narozdíl od dobře vybudované cesty. 

- Průlehy a příkopy PR1, PR2 a OP2 nad železniční zastávkou v Bělči budou ve vlastnictví 

majitelů pozemků (nebudeme čerpat z pozemkového fondu městyse). Je zejména v jejich zájmu, 

aby jejich hospodaření zde bylo udržitelné. Smyv navíc znečišťuje obecní komunikace, zanáší 

strouhy. Městys by neměl věnovat pozemky na vybudování těchto opatření. Např. návrh změny 

druhu pěstovaných plodin lze provést v režii zemědělce / majitele, naproti tomu protierozní příkop 

je navržen v režii městyse a tedy všech občanů. Pokud to tak má být, navrhujeme takový pozemek 

trvale vyjmout z dotovaných ploch. Nedává smysl, abychom dotovali opatření a ještě 

prostřednictvím státního rozpočtu dotovali hospodaření na již dotovaném.  

 

Cesty: (poznámka: pojmenování cest definuje jejich minimální šířku, HC 4,5m, VC 3,5m, DC 3m, 

přičemž povrch cesty je libovolný - platí doporučení, které říká, že HC by měla navazovat na 

silnici III a vyšší třídy, VC na místní komunikace a HC a DC je doplní - praxe se přizpůsobuje 

místním podmínkám) 

 

VC11-R  

- asfaltový povrch bude navržen v celé délce cesty 

- zlepšením cesty dojde ke zvýšení provozu. S tím je nutné počítat a doplnit cestu instalací 

příčných prahů v některých místech. Případně může být zakázán průjezd. 

 

- VC11-R ale DC116-R je hlavní komunikace pro pěší při docházení na zastávku ČD Zadní Třebaň 

VC12-R - Asfalt a alej bude v celé délce VC12A-R a VC12B-R 

 

VC10-R 

- Hlavní komunikace do Vlenců 

- Alej bude doplněna na horní hraně meze v celé délce, k zamezení orby na hraně meze a 

sesypávání zeminy do cesty. 

  

DC115B 

- asfalt v propojení na VC10-R 

- bude vedena na druhou stranu, k silnici III/11616 tak, aby se vytvořilo propojení cest mimo 

intravilán. 

  

DC115A 

- bude provedena šterková s alejí (alej dle doporučení AOPK, stejně jako předchozí) 

- cesta bude vedena v původním místě (v tuto chvíli prostorem pískovny), postupným navezením 

materiálu na severní svah pískovny a po vrstvách hutněn. Elevace bude oproti původní trase v 

prostoru pískovny snížena a chybějící terén sousedního pole dorovnán.  

DC100R - bude provedena šterková s alejí (alej dle doporučení AOPK) 

DC105 - asfalt - z důvodu zvýšené komunikační potřeby 
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DC118 - šterk a příčné žlaby - velký sklon cesty, splav šterku skončí v příkopech. V části klesání s 

příčnými žlaby bude povrch asfaltový. 

VC14 - šterk a příčné žlaby - velký sklon cesty, splav šterku skončí v příkopech. V části klesání s 

příčnými žlaby bude povrch asfaltový. 

DC112-R - bude provedena šterková + zde by bylo vhodné požadovat součinnost Litně a Třebaně a 

doporučit protažení slepé cesty skrz IP6 na pokračování cesty DC116-R k nádraží v Třebani. 

DC117 - pozemek bude ve vlastnictví majitelů pozemků, nikoliv obce. 

 

Vodní toky a plochy 

- vůbec se neřeší staré rybníky. Považujeme to v současnosti za obzvlášť alarmující. Zde máme 

možnost zadržet chybějící vodu v krajině. Máme za to, že návrh na to zcela rezignuje. 

- chybí zde ochrana břehů Bělečského potoka, které jsou poškozovány orbou, zem padá do koryta a 

zanáší jej. Vhodné by bylo alespoň např. uvedení ochranného pásma od hrany koryta, alej v 

místech, která dosud nejsou porostlá. Sázet stromy je možné i do současného porostu.  

  Za vhodné zastupitelstvo městyse Liteň považuje prohloubení zaneseného koryta Bělečského 

potoka od vjezdu do servisního areálu golfu (S11), směrem proti proudu. 

- Chybí revitalizace (renaturace) napřímeného Stříbrného potoka vyjmutím betonových prvků. 

Kdysi jej státní hospodaření nekompromisně narovnalo. Domníváme se, že nyní je příležitost k 

citlivému návratu do rozumného stavu, nebo pro to alespoň vytvořit podmínky. 

 

HLASOVÁNÍ: pro:  6   

 proti:  0   

 zdržel se:  2 – Martin Homola, Zdeněk Moureček   

Usnesení č. 90 z 24-10-2019 bylo schváleno. 

 

9. Schválení dodatku nájemní smlouvy ordinace lékařů 

Budova, kde se nacházejí ordinace lékařů, nepůjde během rekonstrukce řádně užívat. Proto se městys 

Liteň dohodl s nájemci na odpuštění nájmů a neplacení záloh na energie. 

Návrh usnesení č. 3 z 24-10-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí se zněním dodatku k nájemním smlouvám ordinací dětského a praktického lékaře 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem těchto dodatků ke smlouvám. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 91 z 24-10-2019 bylo schváleno. 
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10. Zavedení systému evidence odpadů ISNO v Městysi Liteň 

Zastupitelstvo městyse Liteň schválilo Usnesením č.65 z 5.9.2019 záměr podat žádost o dotaci z 

Operačního programu Životní prostředí na projekty zaměřené na odpadové hospodářství, recyklaci a 

opětovné využití komunálního odpadu a pověřilo starostu Filipa Kaštánka podáním této žádosti 

prostřednictvím zástupce pro podání žádosti (administrátora). Zastupitelstvo zároveň starostovi 

zastropovalo výši odměny administrátorovi částkou 50.000,-Kč.  

Odměna administrátora činí dle předložené smlouvy 36.300,-Kč vč. DPH za zpracování a podání 

žádosti. Obsahuje však tzv. složku “success fee” za úspěšné podání a doporučení k financování. Tato 

složka za získání financí činí 121.000,-Kč. 

Celková výše dotace je cca 2 800 000,- Kč. 

Návrh usnesení č. 4 z 24-10-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí se zněním smlouvy na administraci dotace na “Zavedení systému evidence odpadů 

ISNO v Městysi Liteň” v předloženém znění. 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem této smlouvy. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 92 z 24-10-2019 bylo schváleno. 

 

11. Schválení nabídky na činnost BOZP na stavbě školy 

Úkolem koordinátora BOZP na staveništi je koordinovat bezpečnost práce více účastníků jedné stavby, 

a to v etapě přípravy stavby samotné i realizace stavby. Povinnost zajistit koordinátora BOZP na 

staveništi nařizují zadavatelům staveb (investorům) takzvané limity, které jsou uvedeny ve dvou 

zákonech. Tyto limity představují následující podmínky:  

PŘEDPIS Č. 309/2006 SB 

 Předpokládané trvání stavebních prací je delší než 30 pracovních dnů. Zároveň s touto délkou 

bude na stavbě pracovat současně více jak 20 osob po dobu delší než 1 den. 

 Všechny stavby, jejichž plánovaný objem prací přesáhne 500 pracovních dnů s podmínkou 

přepočtu na jednoho pracovníka. 

PŘEDPIS Č. 591/2006 SB. – PRÁCE SE ZVÝŠENÝM RIZIKEM 

 Tam, kde hrozí pád z výšky nebo do hloubky nad 10 metrů 

 Při práci, ve které je vyšší riziko sesuvu zeminy při výkopových pracích o hloubce větší než 5 

metrů s následkem ohrožení zdraví. 

 Při manipulaci s těžkými stavebními díly a konstrukcemi z kovů, betonu nebo dřeva, které 

zůstanou zabudované v díle. 

 V případě práce nad i pod vodou či v její blízkosti, když je vyšší riziko utonutí. 
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 Práce s výbušninami, které upravuje zvláštní zákon. 

 Při práci s nebezpečnou látkou nebo chemickou či jinak toxickou látkou nebo přípravkem. 

 V případě, že se při práci mohou vyskytovat biologičtí činitelé, které upravuje zvláštní zákon. 

 Při pracovní činnosti, kde je zdroj ionizujícího záření. 

 Při práci s technickým zařízením a v ochranném pásmu energetického vedení. 

 Při zemních pracích, ale také vrtných, tunelových a studnařských, kde dochází k protlačování a 

mikrotunelování. 

 V případě pracovních úkonů, kde je vyšší tlak vzduchu.  

 

Povinnost zajistit koordinaci BOZP spadá vždy na zadavatele stavby, který může být též investorem. 

Koordinátora BOZP může provádět pouze odborně způsobilá osoba, a to dle zákona č. 309/2006 Sb. 

Koordinaci BOZP nikdy nesmí provádět hlavní zhotovitel stavby! 

 

Oslovili jsme 3 společnosti. Nabídky poslaly 2 z nich: 

Kamenický 15.000,- + 13 x 9.600,- = 139.800,-Kč bez DPH 

Pelikán 20.000,- + 13x 5.400,- = 90.200,-Kč bez DPH 

 

Finanční dopad na rozpočet: rozpočet má vyčleněné finance na přípravu a realizaci stavby 

Návrh usnesení č. 5 z 24-10-2019 

Zastupitelstvo městyse Liteň: 

1. souhlasí s cenovou nabídkou společnosti PK servin s.r.o. zastoupenou Karlem Pelikánem a 

schvaluje ji jako vítěznou. 

2. pověřuje starostu Filipa Kaštánka podpisem smlouvy na činnost koordinátora BOZP se 

společností PK servin s.r.o. 

HLASOVÁNÍ: pro:  8   

 proti:  0   

 zdržel se:  0   

Usnesení č. 93 z 24-10-2019 bylo schváleno. 
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12. Diskuse 

 Tomáš Jurajda se dotázal na plán úpravy – zkapacitnění mateřské školy. 

o Starosta odpověděl že v tomto smyslu jednal s paní ředitelkou, která považuje úpravy stávající 

stavby za neefektivní. Budova je prý podmážená a při poslední kontrole hygienické stanice 

dostala MŠ uloženo sanovat plesnivé zdivo. 

o Starosta dále uvedl že bude opravena závada na systému odvodu vody od základů. 

o Starosta dále nastínil tři možné cesty. První je: 

o Uskutečnit převedení pozemku pod školkou společností Stříbrný potok s.r.o. Společnost 

nicméně požaduje převzetí provozování kanalizace a teprve poté převede pozemek. Je 

však zřejmé, že tento slib byl vydán od roku 2007 již několikrát, naposledy v dopise který 

přečetl jeden z minulých starostů při zahájení školního roku v roce 2015. 

o Společnost Stříbrný potok s.r.o. stále převod odmítá a jedná o vlastním provozovateli 

vodovodu a kanalizace, což předpokládá vybudovat další infrastrukturu, která přinese 

společnosti Stříbrný potok další náklady až 1 milion korun. 

o Společnost Stříbrný potok s.r.o. pracuje údajně na vybudování tohoto zařízení. 

o Starosta se domnívá, že pokud společnost Stříbrný potok slibuje převedení pozemku MŠ 

již 12 let postupně 4 starostům a dosud tak neučinila, a zároveň raději vydá cca 1 milion 

korun na vybudování dodatečné infrastruktury (předávací měřící body vodovodu a 

kanalizace pro provoz vzájemně souvisejících vodovodů a kanalizací – dále VaK) 

namísto dohody o převodu parcel MŠ a předání VaK do provozu městyské, pak zřejmě 

nemyslí společnost Stříbrný potok upřímně ani tento slib, když její zástupci říkají, že 

nejdříve utratí 1 milion korun za stavby, které pak nebudou potřebovat. 

o Druhá možnost – stavba nové školky v objektu současného učiliště, v místě lehké stavby 

“teskobaráku”. Akutní potřebu zvýšení kapacity bychom řešili zavedením tzv. Nultého ročníku 

školy v nově rekonstruovaných prostorách Základní školy. 

o Třetí varianta – stavba na novém pozemku, jedné z budoucích stavebních parcel zařazených do 

nového Územního plánu po roce 2020. 

 Tomáš Jurajda dostal podnět od občana, v němž nám radí, abychom se podívali na chodníky a 

silnice ve vlastnictví kraje a eventuálně je získali do vlastnictví. 

o Starosta odpověděl že větší problém bude získat pozemky od soukromých vlastníků a potom 

teprve pracovat na převzetí pozemků od kraje. 

o Máme v plánu provést změnu komplexně a např. ulici Jana Bašty vyměnit s krajem za ulici Pode 

zděmi. 

o Starosta take uvedl, že SFDI dává každý rok peníze na opravy chodníků a silnic a proto je třeba 

mít vypracované a připravené projekty. Máme hotové a Policií ČR a odb.dopravy MěÚ Beroun 

schváleno studie některých ulic. Nyní připravujeme projektovou dokumentaci a rozpočty.  

 Tomáš Jurajda zmínil že při výpadku elektřiny v Litni neteče v Leči voda. Aquaconsult Tomáše 

Jurajdu informoval, že pro tyto případy používá obvykle generátory, ty ale nebyly do Leče 

umístěny. Přimluvil se za informování o možnosti výpadku zásobování vodou kdykoliv bude 

plánován výpadek elektřiny. 
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o Starosta informoval o tom, že je nutné informovat o takovém nedostatku ČEZ Distribuce. ČEZ 

nás neinformoval o tom, že se výpadek bude týkat i vodárny v Leči. Proto pokud někdo nebyl 

informován (platí univerzálně pro kohokoli) a výpadek přesto pocítil, je potřeba, aby se dotyčný 

obrátil na ČEZ Distribuce a pomohl jim aktualizoavat jejich databázi odběrných míst. 

Aquaconsultu pak pan starosta doporučil, aby si požádali o zařazení na seznam kontaktů pro 

případ výpadku dodávek elektřiny v dané lokalitě. 

 

 20:35 – starosta Filip Kaštánek poděkoval zúčastněným a ukončil veřejné zasedání. 

 

 

 

Zapsala: Kateřina Nožinová dne 04.11.2019 ........................................ 

Ověřovatelé: Zdeněk Moureček dne 04.11.2019 ........................................ 

 Miloslav Kliment dne 04.11.2019 ........................................ 

Starosta: Filip Kaštánek dne 04.11.2019 ........................................ 
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